
 

Besluitenlijst van de vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 19 november 2019

Aanwezigen
Raadsleden/ commissieleden: De heren K. Molenkamp (DSSW/ SW), J. Puper (PvdA), J.A.G. van der Weyde 
(CDA), J.N. de la Mar (Progressief Westerveld), H.J. van Teijlingen (Progressief Westerveld) en 
G. Kreuzberg (Progressief Westerveld) en de dames G. Kiers (DSSW/SW), M.W. Mulder – van Eerden (GB), R. 
Masselink – Den Hollander (VVD), C. Dollekamp - Molleman (PvdA) en E.G. Bos (CDA) 
Collegeleden: de wethouders J.Y.A. De Haas, H. Doeven en K.H. Smidt
Medewerkers ambtelijke organisatie: de heer Meulenbeld
Externen: --

Voorzitter: Mevrouw Mones - Kassies
Griffier: Mevrouw J. van Roeden - Hoekstra

Voorstel woonvisie
Verantwoordelijk portefeuillehouder: Wethouder 
Voorgesteld besluit:

Besluitpunt 1
Vaststellen van de woonvisie 2019 - 2025 gemeente Westerveld, met de bijbehorende uitvoeringsagenda.

Inspreker(s): n.v.t.
Conclusie voorzitter
Het debat wordt tijdens de Politieke avond Westerveld van 3 december 2019 voortgezet.
Toezegging
--
Aantekeningen

- De heer Van der Weyde vraagt vooral aandacht voor ouderen huisvesting. Hij is bereid om de 
technische vragen die zijn gesteld door te sturen aan de griffie, die er vervolgens zorg voor draagt 
dat ze worden beantwoord. 

- De PvdA wil dat er een keuze wordt gemaakt in het vraagstuk over permanente bewoning. De heer 
Puper wil dat er een begin wordt gemaakt met deze discussie. De reden dat hij voorstelt om dit 
onderwerp op termijn te agenderen. Verder ziet de PvdA een probleem bij het bieden van 
huisvesting van statushouders. De heer Puper vraagt zijn collega’s om een reactie op zijn 
bevindingen. 

- Vanuit de fractie DSSW/ SW wordt aandacht gevraagd voor stimulerende maatregelen op het 
gebied van duurzaamheid. Mevrouw Kiers vraagt om een visie van het college hierop en wil 
hierover met de raad in gesprek. Ze wil graag dat er nagedacht wordt over agrarische bedrijven die 
leeg komen te staan en de herbestemming daarvan. Wellicht dat er ook andere gebouwen zijn die 
leeg komen te staan. Ze heeft op dit moment niet de behoefte om al aan de voorkant een discussie 
te voeren over permanente bewoning. Deze hoort volgens haar thuis bij de discussie over Vitale 
vakantieparken. 

- De fractie van Progressief Westerveld mist concreet beleid. De heer Kreuzberg vraagt het college 
actief beleid te voeren. Hij daagt het college uit om aan de slag te gaan met ‘tiny houses’ (kleine 
huisjes. Om er achter te komen wat de wensen van jongeren zijn hoeft er voor de fractie van 
Progressief Westerveld geen onderzoek door een extern bureau plaats te vinden. Volgens de heer 
Kreuzberg is het heel goed mogelijk dat het college zelf een dergelijk onderzoek organiseert. Hij is 
er voorstander van om jonge gezinnen naar Westerveld te halen. De gehele bijdrage van Progressief 
Westerveld wordt aan het college verstrekt. 



- De fractie Gemeentebelangen benadrukt dat de jeugd binnen de gemeente Westerveld moet 
worden aangetrokken om zich hier te vestigen. 

- Mevrouw Masselink vraagt hoe de verschillende partijen staan tegenover een ‘blijverslening’. 
Daarnaast is ze benieuwd wat de fracties vinden over een sterk gereduceerde grondprijs in het 
belang voor starterswoningen.

- Wethouder Smidt proeft instemming van de verschillende fracties op de visie die het college heeft 
neergelegd. Daarnaast ziet hij veel enthousiasme als het gaat over de uitvoering daarvan. 

Bekijk hier de live beelden

Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld van 3 december 2019.

De griffier, De voorzitter,

J. van Roeden - Hoekstra H. Jager

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20191119_1?start=2788790

